
 
                ROMANIA  
         JUDETUL  OLT 
  CONSILIUL  LOCAL AL 
  COMUNEI  DEVESELU 
 

PROCES-VERBAL 
Încheiat astăzi 26.06.2015 în şedinţa ordinară a Consiliului local 

 
Sedinta a fost deschisa  de secretarul comunei Deveselu, doamna  Gheorghe  Eugenia,   care a 

facut prezenta,  aratand ca sunt prezenti  12 consilieri locali din cei 13 consilieri locali alesi, 
absentând domnul consilier Carabet Dumitru. 

Avand in vedere prevederile  art.  40 alin. (1) din Legea. 215/2001 sedinta  se poate desfasura  
in conditii Legale avand in vedere  numarul  consilierilor prezenti.  Sedinta  ordinară a fost convocata  
de Primarul  comunei  Deveselu  prin  invitatia  nr.  207 din 16.06.2015 in  baza  Dispozitiei   nr. 125   
din 16.06.2015. 

In convocare au fost specificate data,  ora,  locul desfasurarii, precum si ordinea de zi  propusa 
a se discuta,  conform prevederilor  legale. Lucrarile sedintei sunt publice. 

Presedinte  de sedinta este doamna consilier Andrei Alina Eugenia. 
Doamna  Secretar da citire procesului verbal de la sedinta  ordinară din 28.05.2015, care supus 

la vot,  este aprobat în unanimitate,  fără adaugiri sau observatii. 
Presedintele  de sedinta  da citire  ordinei  de zi.  
Supusa la vot,  ordinea  de zi, este  aprobata  in unanimitate. 
Se trece la discutarea   ordinii de zi,  pe puncte. 

1. Proiect de hotărâre referitor la: : aprobarea drepturilor băneşti aferente cadrelor  
didactice  şi a personalului didactic auxiliar care solicită decontarea  cheltuielilor de deplasare din 
localitatea de reşedinţă la  locul de muncă şi de la locul de  muncă în localitatea de reşedinţă, pentru 
luna mai 2015.   

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.  
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la 

vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
  2. Proiect de hotărâre privind rectificarea Bugetului de Venituri și Cheltuieli al comunei 
Deveselu pe anul 2015. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
   Domnul Primar – au venit banii pentru proiectele aflate în derulare: apă şi canal, avem bani şi  

pentru SPA-uri. 
 După data de 3 iulie se va face recepţia la terminarea lucrărilor. 
 Baza militară solicită să dăm drumul la staţia de epurare. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

3. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea solicitării unei scrisori de garantare de la 
FNGCIMM SA  IFN în vederea garantării obligaţiilor de plată a avansului din fonduri nerambursabile 
pentru   implementarea proiectului "Dotare cămin cultural în comuna Deveselu, judeţul Olt." 

Domnul Primar – mergem pe acelaşi sistem pe care am mers şi la proiectul de modernizare a 
căminului, neavând bani pentru primele plăţi, solicităm o scrisoare de garantare de la IFN pe care o 
prezentăm la AFIR Craiova şi în felul acesta începem plăţile pentru dotarea căminului cultural. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 

   4. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea închirierii, prin licitație publică, a unui spaţiu în  
suprafaţă de 25 mp situat în comuna Deveselu, sat Comanca, str.  Nichita Stănescu nr.129, aparținând 
domeniului privat al comunei Deveselu, cu destinaţia de farmacie umană. 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – cei care au închiriat spaţiul pentru farmacia umană din satul Deveselu au 

solicitat un spaţiu şi în satul Comanca pentru a deschide şi aici un punct de lucru. 
În satul Comanca avem liber un spaţiu în care funcţionat tot o farmacie umană, este în corpul 

de clădire din str. Nichita Stănescu nr. 129 – fostele birouri primărie. 



 
Domnul Baroană Petre – consilier primar – pentru oamenii din Comanca va fi un lucru foarte 

bun, nu mai pleacă la Caracal după medicamente. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  

vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate. 
            5. Proiect de hotărâre referitor la: aprobarea indicatorilor tehnico-economici și a Studiului de 
fezabilitate pentru obiectivul de investiții: ″Extindere sistem de canalizare centralizată în comuna 
Deveselu, județul Olt″. 

    Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.   
Domnul Primar – s-a întocmit documentaţia tehnică pentru extinderea reţelei de canalizare în  

cele două sate Comanca şi Deveselu. Este un proiect care îl continuă pe cel în derulare, sunt cuprinse 
străzile care au fost omise din primul proiect. 
 Dacă extinderea reţelei de apă am reuşit să o facem din primul proiect, aici investiţia este mai 
mare şi a fost necesar proiect separat. 
 Încercăm să obţinem finanţare nerambursabilă prin depunerea documentaţiei pe axele ce 
urmează să se deschisă pe PNDL sau pe fondul de mediu. 
 Domnul consilier Ciucă Ionel – dacă reuşim să executăm şi această extindere  vom acoperii 
toată comuna cu reţeau de canalizare, un lucru benefic în primul rând pentru cetăţeni. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    

      6. Proiect de hotărâre referitor la: achiziționarea unui microbuz de către SC Deves Prestserv 
SRL. 

   Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.   
   Domnul Giurea Marian – administrator SC Deves Prestserv SRL – solicităm acordul  

dumneavoastră pentru cumpărarea unui microbuz second-hand, de 20 locuri, cu  o vechime de maxim 
7 ani pentru că preţul de achiziţie este undeva la 16.500 – 17.000 euro, în schimb unul nou poate 
depăşi  80.000 euro. 

 Avem două contracte în derulare pe care trebuie să le onorăm. Microbuzul pe care îl avem are  
13 locuri şi este insuficient ţinând cont de faptul că, a crescut numărul muncitorilor din comuncă care 
lucrează la SC Romaniţa SA şi la SC Sam Rouven SRL, societăţile la care avem contract de transport 
persoane. 
 Domnul Primar – microbuzul existent la Deves Prestserv trebuie băgat în reparaţii. Avem mai 
multe persoane din comună care lucrează la cele două societăţi din Caracal. Lucru benefic şi pentru 
societatea Consiliului local care are de făcut mai multe curse şi implicit de încasat mai mulţi bani. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    

   7. Proiect de hotărâre referitor la: vânzarea, prin licitație publică, a unei suprafețe de teren 
intravilan de 549,00 mp, situat în comuna Deveselu, sat Deveselu, aparținând domeniului privat al 
comunei Deveselu 

Iniţiator: Primarul comunei Deveselu. 
Domnul Primar – am discutat în şedinţele de consiliu de solicitarea domnului Ignat Valerică şi 

aţi fost de acord să demarăm procedura pentru a vinde terenul pe care îl solicită. 
A fost întocmit un raport de evaluare prin care s-a stabilit valoarea de piaţă a terenului. 

Această valoare va constitui punct de plecare pentru licitaţie. După ce veţi aproba prin hotărâre 
vânzarea terenului, vor fi începute procedurile de vânzare.  

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    
            8. Proiect de hotărâre referitor la: modificarea și completarea HCL nr. 5 din 30.01.2007 cu 
privire la ″aprobarea vânzării, prin atribuire directă, a suprafeței de 4.200,00 mp, teren extravilan 
aferent clădirii – magazie de cereale, proprietate privată a comunei Deveselu″. 

    Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.    
    Domnul Primar – pentru a rezolva pe cale legală vânzarea acestui teren, s-a întocmit un raport  

de evaluare, pentru a stabili valoarea de piaţă.  
      Prin HCL 5/2007 s-a stabilit incorect vânzarea integrală prin atribuirea directă către domnul 

Pavel Marian.  



 Prin modificarea şi completarea acestei hotărâri, se vinde direct suprafaţa de sub construcţia 
deţinută de domnul Pavel Marian şi prin licitaţie publică deschisă restul terenului. 

Valoarea de piaţă a terenului este stabilită conform raportului de evaluare. 
Domnul consilier Nicola Florin – domnul primar, prin modificarea adusă, rezolvăm o  

problemă care dura de foarte multă vreme. 
Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  

vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    
            9. Proiect de hotărâre referitor la: cumpărarea  imobilului (teren+construcții) în suprafață 
totală de 4.747, 00 mp situat în comuna Deveselu, sat Deveselu, str. Eroilor nr. 19. 

    Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.    
Domnul Primar - domnul Cremeneanu Vicenţiu Marian, ne-a informat despre intenţia de vânzare 

a acestui imobil. Este păcat să pierdem această oportunitate de a avea acest teren cu deschidere la DN 
54, actualmente str. Eroilor. 
 Acest imobil îl putem folosi pentru construirea unui sediu administrativ modern. 
 Vom elabora Strategia de dezvoltare a comunei, există posibilitatea de a accesa fonduri 
nerambursabile în vederea realizării unor investiţii semnificative pentru comunitatea locală. 
  Avem datoria morală de a realiza investiţii în infrastructura publică a comunei. Rămâne la 
latitudinea dumneavoastră de a lua o decizie în acest sens. 

 Domnul consilier Ciucă Ionel – a avea un sediu administrativ la DN 54 ar fi un lucru  
extraordinar. Păcat că la timpul respectiv a fost vândut acest sediu. Dacă putem să-l luăm, eu zic că nu 
ar trebui să avem reţineri. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    
            10. Proiect de hotărâre referitor la: cumpărarea  imobilului (teren+ construcții) în suprafață 
totală de 1.014, 26 mp situat în comuna Deveselu, sat Deveselu, str. Maria Coloni nr.94. 

    Iniţiator: Primarul comunei Deveselu.    
    Domnul Primar – acelaşi lucru ne dorim şi pentru acest imobil. Să modernizăm actualul  

centru al comunei. Valoarea de achiziţie este cea din raportul de evaluare. Domnul Dioşteanu Dan din 
Caracal care este proprietarul imobilului ne-a informat că doreşte să-l vândă şi ţinând cont că este 
vecin numai cu domeniul public ne-a înţtiinţat. La fel, dumneavoastră sunteţi cei care hotărâţi ce vom 
face. 

Presedintele  de sedinta:  Daca nu sunt intrebari,  supun  la vot proiectul  de hotarare. Supus la  
vot, proiectul de hotarare este aprobat in unanimitate.    
           11. Discuţii, întrebări, interpelări. 

Domnul primar – aşa cum v-am promis, am reprofilat drumurile de exploatare din extravilan, 
acum se poate circula în siguranţă. 

Referitor la fântâni, rămâne să identificăm sursa de finanţare. 
Domnul consilier Păun Teodor. Fântânile sunt sfânte. 
Domnul primar – vom face câte o fântână pe islaz în  fiecare sat. 
Domnul consilier Ciucă Ionel – ar fi spre binele crescătorilor de animale dacă s-ar asocia şi a 

creşte animalele în fara satului, nu s-ar mai crea nici probleme mediu. Trebuie să-i respectăm pe toţi 
cetăţenii. Având adăposturi la islaz, atunci s-ar gospodării, şi-ar face fântâni, umbrare. 

Domnul primar – trebuie să fac lucrurile conform legii. Din ce în ce mai multe voci sunt 
împotriva ţinerii animalelor în timpul verii în curţile oamenilor. Se creează disconfort, se afectează 
mediul. Au venit de la DSP şi au amendat un cetăţean pentru că a fost reclamat de vecini întrucât erau 
afectaţi de mirosul greu de suporat de la gunoiul de grajd produs de animale. 

Domnul consilier Ciucă Ionel – fiecare crescător de animale ar trebui să aibă teren în 
extravilan unde să poată să pună o stână. 

Nu au fost mai fost alte discutii, drept pentru care doamna presedinte de sedinta Andrei Alina 
Eugenia declara inchisa sedinta ordinară. 
 

 
                PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                                      SECRETAR, 
 
                     Alina Eugenia ANDREI                                                     Eugenia GHEORGHE 


